



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 13-08-2023 11:51:13 AM Subject: Members control companies that own shares in Al Sh</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: AM 11:51:13 2023-08-13 الموضوع: سيطرة الاعضاء على شركات تمتلك اسهم في الشامخة</p>
<p>Referring to your book No. 2/3/02407/23 dated 8/8/2023, regarding our violation of accounting and auditing standards for the year 2014, especially the provisions of Article (4/b/17), and with reference to the items contained in the company's annual report for the year 2022, we show that there is no control for members The board of directors of other companies owns shares in the majestic company.</p>	<p>اشارة لكتابتكم رقم 23/02407/3/2 تاريخ 2023/8/8 ،بخصوص مخالفتنا لمعايير المحاسبة والتدقيق لسنة 2014 وخاصة احكام المادة (4/ب/17) وبالإشارة الى البنود الواردة في التقرير السنوي للشركة للعام 2022 فاننا نبين بانه لا يوجد سيطرة لاعضاء مجلس الادارة على شركات اخرى تمتلك اسهم في الشركة الشامخة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>